
 

 

 

 

Outstanding BAFS Student Awards 2024 

2024「企業、會計與財務概論」傑出學生奬 

 

 
Objective: The aim of the awards is to recognize candidates of the HKICPA/HKABE BAFS Mock 

Examination who have achieved an excellent result in Hong Kong Diploma of Secondary 
Education (HKDSE) Examination for the subject of "Business, Accounting and Financial 
Studies" (BAFS).  

目的： 此奬項之主要目的為表揚於香港中學文憑試「企業、會計與財務概論」(企會財)科取得  

優異成績之香港會計師公會/香港商業教育學會「企會財模擬考試」考生。 

 

(A) Eligibility 申請資格 

1. Applicants must have sat the HKICPA/ HKABE BAFS Mock Examination in 2023-24 Session. 
申請者必須為 2023-24 年試期香港會計師公會/香港商業教育學會「企會財模擬考試」之考生。 

 
2. Applicants must achieve Level 5** in HKDSE Examination for BAFS in 2024. 

申請者必須於 2024 年度香港中學文憑試「企會財」科考獲 5**。 

 
(B) Application Procedures 申請程序 

1. Applicants shall complete an online application form, and submit it together with a copy of his/her 
HKDSE results slip to the HKICPA on or before 2 August 2024.  

申請者須於 2024 年 8 月 2 日前填妥網上申請表格連同個人之香港中學文憑試成績單副本一併於網

上交回本會。 

 
2. With quota limitation, the applications will be processed on a first-come, first-served basis.  

名額有限，先到先得。 

 
3. Award winners will be notified individually, and will be recognized in the HKICPA publications and 

other media (if applicable). 
得奬者將獲專人個別通知，而有關資料亦將刊登於本會宣傳刊物及其他媒體(如適用)作表揚。 

 
4. HKICPA reserves the right of final decision.     

香港會計師公會將保留最終決定權。 

 
(C) Value of Awards 奬金價值 

 
Award winners will receive a cash prize of HK$300.   
得奬者將獲頒贈港幣 300 元現金奬。 
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